
Konstituerende FAU-møte 27. september 2023   

Møtereferat   

   

Til stede:     

Torunn Hompland - 1. trinn   

Christine Bukkøy Rødbotten – 2.trinn (leder) – referent for møtet i dag   

 Ole Østerhus - 3. trinn   

 Marte Jacobsen - 4. trinn   

 Hege Jacobsen - 5. trinn   

 Ole Østerhus (vara) - 6. trinn   

 Ida Bergstrøm - 7. trinn   

 Tom Hellebø (avtroppende kasserer)   

 Truls Larsen - rektor   

   

Neste møte: 25. oktober kl 19.30 på skolen   
   
Nytt styre i Foreningen barn og Unge i Eidsvåg (FAU)    
1. trinn - Torunn Hompland   

2. trinn - Christine Bukkøy Rødbotten - leder    

3. trinn - Ole Østerhus - kasserer   

4. trinn - Marte Jacobsen - referent   

5 trinn - Hege Jacobsen    

6 trinn - Johan A. L. Abrahamsson   

7 trinn - Ida Bergstrøm   

   

Vararepresentanter:    

1. trinn- Anniken Elin Hovde   

2. trinn - Sara Hedemann   

3. trinn - Mona Wik Haraldsen   

4. trinn - Natalia Vik   

5. trinn - Jørgen Urdahl   

6. trinn - Ole Østerhus   

7. trinn - Magnar Bjerga   

    

Info fra skolen:    
 
Rektor er fortsatt delvis sykemeldt, Anne Karen Bakka er setterektor/vikar i rektors fravær.    
 
SFO-leder skal delta på et FAU møte i løpet av høsten etter ønske om dette fra FAU.     

 

Skolen skal i gang med nysgjerrig per. Dette er en forskningsmetodikk for barn som Norges 

forskningsråd står bak. I et nysgjerrigperprosjekt får elevene muligheten til å forske seg 



fram til et svar på noe de lurer på. Det er stor grad av medbestemmelse i metodikken, noe 

som gir eierskapsfølelse og engasjement.   

Skolen er med i et prosjekt angående spesialundervisning og inkludering. Målet med 

prosjektet er at skolen skal kunne gi elevene et tilpasset og inkluderende tilbud i skolen, og 

at elevene skal kunne oppleve mestring,  

læring og trivsel – uavhengig av sine forutsetninger. At skolen skal bli god til å tilpasse, og 
på denne måten kunne skape et inkluderende fellesskap sammen med andre 
samarbeidsinstanser (PPT, helsesykepleier osv). For å få dette til, skal skolen kartlegge 
kompetansen i personalet, og jobbe videre ut fra det kartleggingen viser.  Prosjektet er et 
samarbeid mellom Bergen kommune og Læringsmiljøsenteret ved UiS.  

 
Skolen har god økonomi, det vil derfor bli kjøpt inn flere lærebøker.   

FAU har ca kr 70.000 innestående på konto. FAU´s midler skal primært brukes til aktiviteter 

for ungene utenom skoletid. Tidligere år har FAU blant annet bidratt til skidag, Barnevakten, 

17. mai og skoleavslutninger. Skolens lokaler kan brukes til å arrangere aktiviteter utenfor 

skoletid, men dette er avhengig av foreldre for å arrangere og dra i gang. FAU kan bidra 

med noe sponsing til slike arrangement.    

Vi fortsetter tradisjonen med trafikkaksjon også denne høsten/vinteren.    

SAKER FRA TRINNENE    

Idrettshallen – Det er ønske fra trinnene at idrettshallen tas i bruk så snart det er mulighet 

for det. Rektor sjekker opp i muligheten for dette.    

   

Uteområdet ved skolen - Det er mye høymole, generelt ugress og døde planter i 

uteområdene rundt skolen. Det ble plantet pent da skråningen mot veien og snuplassen ble 

opparbeidet, men det vedlikeholdes ikke. Saken sendes til rektor som videre formidler det 

til vi finner de som har ansvar for vedlikeholdet av uteområdet ved skolen.   

Livredning i sjø – Det skal undersøkes for mulighetene med å gi barna opplæring i sjø. 

Skolen har penger til å investere i våtdrakter, men her må det være mulighet for å få 

rengjort våtdrakter også for å vedlikeholde dem.    

Uoversiktlig vei – FAU har fått inn sak ang. uoversiktlig vei ved tyriveien og granlien med lite 

belysning og mye trafikk. Sak sendes til rektor som tar det videre.    

Trivselsleder og kulturkortet – Denne er ikke avklart foreløpig, men det følges opp av 

rektor.   

Barnevakten - FAU diskuterte muligheten og ser behovet for å få i gang barnevakten for 1. 

og 2. trinn samlet, og ser på dette som positivt å få til for de yngre trinnene. (Barnevakten 

formidler fakta og råd og barn, unge og medier).   


